

8D6N 浪漫青岛 邂逅齐鲁 /烟台/蓬莱/潍坊/淄博/章 QINGDAO/YANTAI/PENGL /WEIFANG/ZIBO/ZHANGG

Singapore **X** Qingdao

Tour Code: JCQR-4







Laoshan Mountain



行程次序,以当地旅社安排为准。 *图片仅供参考

Badaguan Scenic Area 八大美

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. *Pictures shown are for illustration purposes only



:::: 精简行程:

₹ 新加坡 🛪 青岛

(机上用餐)

第二天 青岛

(午/晚)

- ☑ 青岛啤酒博物馆 (含品酒+每人1包啤酒花生)
- ☑八大关
- ☑ 奥林匹克帆船中心

第三天

青岛 (约3小时) 🖨 烟台 👚 (早/午/晚)

- ☑ 北方小故宫-牟氏庄园
- ☑ 季节水果采摘体验 (季节水果参考:草莓/苹果/番茄)
- ☑ 法式红酒酒庄 *品尝田园下午茶
- ☑ 时光塔 (外观)

第四天

烟台 (约1.5小时) 🖨 蓬莱 (约1.5小时) 🖨 潍坊 (早/午/晚)

- ☑ 八仙过海景区
- ☑ 杨家埠民俗大观园

第五天

潍坊 (约1.5小时) 🖨 淄博 (约1.5小时) 🖨 章丘 (早/午/晚)

- ☑ 红叶柿岩 (含景区交通车)
 - *非红叶季节将换成十笏园+淄博八大局
- ☑ 明水古城
 - *李清照故居*孟家大院*百脉泉
 - *梅花泉*墨泉*铁匠文化体验馆
- ☑ 明水古城夜秀 (欣赏无人机表演)

第六天

「章丘 (约4小时) 🖨 青岛 💢 (早/午/晚)

- ☑ 中国近海名山 -崂山
 - *途径最美环海公路
- *俯瞰最美渔村
- ☑ 渔民家访
 - *体验渔民生活:包水饺或做馒头

第七天

青岛

(早/午/晚)

- ☑ 小鱼山
- ☑ 宫崎骏漫画街
- ☑ 大鲍岛
- ☑ 安娜别墅 (含下午茶一杯)

第八天

青岛 オ 新加坡

(早餐盒/机上用餐)

观光景点:

害腐

- ◆ 青岛啤酒博物馆 走进始建于1903年的青岛啤酒厂旧址,参观德国风格的酿酒车间,了解青岛啤酒的百年发展历程和传统酿造工艺。馆内展示丰富,还可现场品尝新鲜酿制的青岛生啤,感受"啤酒之都"的独特魅力。
- ◆ **崂山** 崂山位于青岛市东部沿海,是中国著名的道教名山,也是国家级风景名胜区。崂山以其壮丽的山海景观、丰富的自然资源和深厚的文化底蕴闻名。这里有险峰奇石、茂密森林、清泉飞瀑,以及保存完好的古老道观。

烟台

◆ **牟氏庄园** - 牟氏庄园是山东省烟台市著名的历史文化景点,建于清朝晚期,是 牟氏家族的故居。庄园保存完好,融合了传统鲁式建筑风格和庭院布局,展示 了丰富的地方文化和家族历史。游客可以欣赏精美的雕刻艺术,体验古代地主 家族的生活氛围,了解烟台地区的历史变迁。

蓬莱

◆ **八仙过海景区** - 八仙过海景区位于山东蓬莱,是以中国古代神话"八仙过海"为主题打造的海滨文化旅游胜地。景区面朝大海,风光秀丽,设有八仙雕像、仙人桥、海上栈道等特色景点。游客在这里不仅可以欣赏壮美的海景,还能深入了解八仙传说,体验道教文化的神秘魅力,是不可错过的打卡地。

潍坊

◆ 杨家埠民俗大观园 - 杨家埠是潍坊风筝的发祥地,素有"都中之都"之称,为全国三大画市之一。杨家埠民间艺术大观园,在原杨家埠明清古村址的基础上建设,景区占地350亩,设有遗产文化、古村文化、民间艺术古街、实景演绎四大民俗艺术展示区,共计36处景点。

章丘

◆ **明水古城** - 位于济南章丘,依托清澈的百脉泉,古街古巷充满浓厚的历史韵味。这里有李清照故居、孟家大院,在这里白天能感受泉水潺潺,夜晚能观赏灯光泉秀,宛如梦幻仙境,是体验鲁文化和自然美景的绝佳之地。







✓ 6早餐/6午餐/6晚餐

风味餐: ★ 鲁菜风味

- ★ 渔家小海鲜
- ★ 八仙宴
- ★ 海鲜烧烤自助
- ★ 海鲜蒸锅



酒店住宿(6晚)

- ✓ 青岛李沧华邑酒店或同级
- ✓ 烟台福朋喜来登酒店或同级
- ✓ 潍坊莱仕顿大酒店或同级
- ✓ 明水易安悦酒店或同级
- ✔ 青岛金茂源宿酒店或同级 ✔ 青岛国际机场君廷酒店或同级
- x1晚

x1晚

x1晚

x1晚

x1晚

x1晚





SCHEDULE

SINGAPORE T QINGDAO

(MOR)

QINGDAO D2

(L/D)

- Beer Museum (Include Beer Tasting + Peanut)
- ☑ Badaguan Scenic Area
- ☑ Olympic Sailing Centre

QINGDAO (est. 3HRS) 🖨 YANTAI

- ☑ The Mu's Manor
- ☑ Season Fruit Picking Experience (Seasonal Fruit: Strawberry/Apple/Tomato)
- ☑ French Red Wine Winery *Eniov a Countryside Afternoon Tea
- ☑ OPÉN's Sun Tower

YANTAI (est. 1.5HRS) 🖨 PENGLAI (est. 2.5HRS) 🖨 WEIFANG (B/L/D)

- ☑ Penglai Baxian Sea Scenic Area
- ☑ Yangjiabu Folk Art Grand View Garden

WEIFANG (est. 1.5HRS) 🗐 ZIBO (est. 1.5HRS) 🛱 ZHANGQIU (B/L/D)

- ☑ Hongye Shiyan Scenic Area (Include) Scenic Area Shuttle Bus)
 - **During Non-Red Leaf Season, Will Be Replaced with Shihu Garden + Zibo Badaju Market**
- ☑ Mingshui Ancient Town
 - **Former Residence of Li Qingzhao
 - **Meng Family Mansion
 - **Baimai Spring
 - **Meihua Spring
 - **Mo Spring
- **Blacksmith Culture Experience Hall
- ☑ Mingshui Ancient Town Night Show (Enjoy Drone Performance)

ZHANGQIU (est. 4HRS) **QINGDAO**

(B/I/D)

- ☑ Laoshan Mountain
 - *Enjoy Beautiful Coastal Road View
 - *Most Beautiful Fishing Village
- ☑ Visit to a Local Fisherman's Home *Experience Fisherman Life: Dumpling or Buns Making

QINGDAO

(B/L/D)

- ☑ Xiaoyu Hill
- ☑ Hayao Miyazaki Animation Street
- Dahao Island
- ☑ Villa Anna (Include 1 cup of Tea per pax)

D8

QINGDAO ₹ SINGAPORE

(Breakfast Box/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

QINGDAO

- Qingdao Beer Museum Located at the original 1903 brewery site, this museum showcases the century-long history of Qingdao Beer and its German brewing heritage. Explore historic brewing equipment, learn about the production process, and enjoy a tasting of freshly brewed draft beer. It was an authentic experience in "China's beer capital'
- Laoshan Mountain Laoshan Mountain located on the eastern coast of Qingdao, is a famous Taoist Mountain and a national scenic area in China. It is renowned for its spectacular coastal and mountain landscapes, rich of natural resources, and profound cultural heritage.

YANTAI

The Mu's Manor - The Mu's Manor is a famous historical and cultural site in Shandong Province, built in the late Qing Dynasty as the residence of the Mu family. The manor is well-preserved, featuring traditional Shandong architectural style and courtyard design. Visitors can admire exquisite carvings, experience the lifestyle of an ancient landlord family, and learn about the historical changes in the Yantai region.

PENGLAI

Baxian Sea Scenic Area - Baxian Sea Scenic Area is a coastal cultural attraction themed around the famous Chinese legend of the Eight Immortals. Facing the sea with breathtaking views, the site features iconic sculptures, the Immortals' Bridge, and scenic walkways over the water. Visitors can enjoy stunning ocean scenery while exploring the legendary tale and rich Taoist culture. It was an unforgettable highlight of any trip to

WEIFANG

Yangjiabu Folk Culture Grand View Garden - Yangjiabu is one of the top three painting markets in China. The Yangjiabu Folk Art Grand View Garden is built on the site of the ancient Ming and Qing village. The scenic area covering 350 acres and features four major folk art display zones: Heritage Culture, Ancient Village Culture, Folk Art Ancient Street, and Live Performances. There are a total of 36 scenic spots within the area, offering a rich cultural and artistic experience.

ZHANGQIU

Mingshui Ancient City - Mingshui Ancient City is famed for its clear Baimai Spring and historic streets. Visit the former home of poetess Li Qingzhao and the grand Meng Manor. By day, enjoy the gentle spring waters; by night, watch the dazzling light and water show. It was a magical place to experience Shandong culture and natural beauty.



- √ 6 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner
- ★ Shandong Cuisine
- ★ Baxian Feast
- ★ Steamed Seafood Pot
- ★ Fisherman Seafood Cuisine
- ★ Seafood Barbecue Buffet



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Qingdao Licang Hualuxe Hotel or Similar Class
- ✓ Yantai Four Points by Sheraton Hotel or Similar Class
- ✓ Weifang GT Leston Hotel or Similar Class
- ✓ Mingshui Yianyue Hotel or Similar Class
- ✓ Qingdao Element Hotel or Similar Class ✓ Qingdao Grand Barony Hotel or Similar Class
- x1 Night

General Information

青岛 QINGDAO



货币 Currency	中国元 -CNY 人民币 -RMB Chinese Yuan -CNY	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master
	Renminbi - RMB		card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 元=马币 6.50	拨号代码 Dial Code	中国 :+86
Ş [£] , € ¥,	10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*		China :+86
电压	#IC 220/₽#±	插座	类型/Type A - 两脚扁型插头/2 flat blade pin
Voltage	电压 - 220伏特	Power Socket	类型/Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头/ 2 flat blade pin + 1 round pin
14	Voltage - 220 V		类型/TypeI-八字扁型脚+接地孔/3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
Time Different	China - No time different with Malaysia	Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of
<u>- <-</u>			not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候	□ Spring 春季 □ Summer		utumn 秋季 Uinter 冬季
Weather	3月-5月 6月-8月 Mar to May Jun to Auc		月-11月 12月-2月 ep to Nov Dec to Feb
	25°C ~ 3°C 30°C ~ 19°	•	4°C ~ 3°C 7°C ~ 3°C
 飞机型号			*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*
Aircraft Type			
	B787		
Departure Dat 出发日期:	e:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		
A			



GD Partner: